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Helye: Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár első emeleti tanácsterme 

 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva     polgármester  

Láng Géza     alpolgármester     

 

Farkas László    képviselő 

Miskolczi Ferenc   képviselő  

Nagy Zsolt    képviselő             

  

Szabóné Czifra Melinda  jegyző 

 

 

Meghívott:  Nem volt.  

 

 

Nem volt jelen: Dombi Norbert   képviselő  

Pintér Csaba    képviselő 

 

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a mai testületi ülésen. 

Megállapítom, hogy 4 képviselő és a polgármester, összesen 5 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Dombi Norbert és Pintér Csaba képviselő jelezte távollétét. 

Ismertetem a javasolt napirendet. (Felolvassa a meghívóban szereplő napirendi javaslatot).  

Napirenddel kapcsolatban van-e valakinek észrevétele? Amennyiben nincs, aki a nyilvános ülés 

javasolt napirendjét elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend:  

 

1.) Pályázat az adósságkonszolidációban nem részesült települések számára (176/2016.) 
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N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

1.) Pályázat az adósságkonszolidációban nem részesült települések számára  

(száma: 176/2016.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Feltétele a pályázat beadásának egy képviselő-testületi határozat. 

Amennyiben a beadandó pályázat a 224 millió Ft-os összeget meghaladja, a testületnek 

határozatot kell hozni, hogy a feladatokat végrehajtja és a 224 millió Ft-on felüli részt saját 

vagy más forrásból biztosítja. Van egy módosító javaslatom a kiadott határozati javaslathoz. A 

Melinda fogja részleteiben elmondani. Ő a mai napon tárgyalt a pályázat kiíró egyik 

összekötőjével. Ahogy leírtam az előterjesztésben is, elég sokfele csapkodtunk az alcélok 

vonatkozásában, hogy mire lehetne beadni a pályázatot. Amíg nem volt a kezünkben tételes 

költségvetés, addig úgy tűnt, hogy a 224 millió Ft-os összeget nagyon nehezen fogjuk elérni. 

Mindegyik alcélra kértünk be árajánlatot, ami nem volt bent az eredeti határozatunkban. 

Végülis az eredeti határozatunk szerint is elértük a 224 millió Ft-ot, de találtunk olyan alcélokat, 

ami még az idei költségvetésünkben nem tartalmaz fedezetet, de úgy gondoltuk, hogy érdemes 

lenne állami pénzből megcsinálni. Ilyen a régi Polgármesteri Hivatal felújítása. Elég nagy 

összeg, ha ezt tisztességesen meg akarjuk csinálni. A temetőn is elgondolkodtunk, hogy mit 

lehetne ott csinálni, amit a pályázat támogat. Átadom a Melindának a szót. Lehet, hogy ezt a 

határozati javaslatot ki lehetne bővíteni és beleírhatnánk azt is, ami növeli a bekerülést. Sokkal 

nagyobb esélyünk van arra, hogy nem kell visszafizetnünk. Erre nagy tapasztalat a mai 

közbeszerzés bontás. Melindáé a szó. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Kapcsolódok polgármester asszonyhoz úgy, hogy ma volt a 

közbeszerzés bontása. Ott az indikátor becslés alapján 39 millió Ft körüli a bekerülési költség, 

tehát a becslés magasabb volt. Itt mivel nem terveket, hanem költségvetést kell leadni, pontosan 

nem lehet meghatározni, hogy mennyi az összeg. A közbeszerzésnél ez az összeg lehet jóval 

alacsonyabb, lehet magasabb is. A mai pályázatbontás alapján jóval alacsonyabb az összeg, 

mint amennyi a költségkiírásban volt.  

 

Horváth Éva polgármester: 20 millió Ft körüli összeg jött. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Azért, hogy a pályázati összeg teljes 224 millió Ft-ját ki 

tudjuk használni, minél több pályázati alcélt kellene felvenni. Több mindenre meg van 

csináltatva a költségkiírás. Beszéltem a Belügyminisztériumban az egyik összekötő hölggyel. 

Az, hogy a 224 millió Ft-ot meghaladja a pályázati anyagunk, ahhoz kell a testületi döntés, 

amiben a testületnek csak azt kell felvállalni, hogy a felette lévő részt a költségvetésben 

biztosítja.  

Kérdésként merült fel bennünk, hogyha minél több alcélt felsorolunk, akkor a minisztérium 

válogat-e belőle valamilyen szinten, hogy valamit kihúz, merthogy hatalmas összeggel 

túlléptük a keretet. Erre rákérdeztem. Konkrétan azt válaszolta a hölgy, hogy egyetlenegy 

esetben húznak ki belőle, hogyha a pályázati alcélok között olyat találnak, ami a pályázatban 

nem támogatható. Példaként említette azt, hogy valakinek van útfelújítása – ugye ez csak 

önkormányzati utakra vonatkozik – de ők a pályázat elbírálása során találnak olyan utat benne, 

ami állami tulajdon, akkor kihúzzák. Egyébként ők nem válogatnak belőle, hogy ezt 

megcsinálhatja az önkormányzat, ezt meg nem.  
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Az elszámolás kapcsán merültek fel még kérdések, hogy mi van akkor, hogyha pályázunk a 

jövő évi járdaépítéssel, de azzal járhatunk megint úgy, hogy a közbeszerzésnél jóval 

alacsonyabb lesz. Akkor amennyi pénzt nem tudunk felhasználni, mert viszont csak arra lehet 

a költségeket elszámolni, amiket beírtunk. Akkor a részét, ha nem tudjuk másra elhasználni, 

vissza kell fizetni, azzal együtt, ami beruházás 2018. december 31-ig nem készült el.  

Kérdésként merült fel, hogy ki tudjuk-e meríteni az egész összeget, hogyha minél több dolgot 

beírunk, akkor van-e átjárhatóság az elszámolásnál az összegekben? Azt mondta a hölgy, hogy 

annyiban van átjárhatóság, hogy módosítani kell a támogatói okiratot. Ezek mind közbeszerzési 

esetek lesznek, akár a Közösségi Ház felújítása, a régi Polgármesteri Hivatal felújítása, akár az 

útépítés. Ott már a bontásnál ki fog derülni, hogy melyik mennyi. Konkrét célzattal tudja kérni 

a Képviselő-testület a támogatói okirat módosítását. Ott a pénzek átcsoportosíthatók.  

 

Horváth Éva polgármester: Akkor tudunk átcsoportosítani, ha több feladatot jelölünk meg. 

Azért félek, mert amit leírtam a határozati javaslatban, benne van a jövő évi járdafelújítás, ahol 

én a tervezői költségbecslést túlzottnak tartom. Itt van a Közösségi Ház, ahol horror összeg jött, 

amit lehet, hogy kimerítünk, és jobb ha állami pénzből csináljuk, mert ennyit nem költenénk rá, 

de ott is előfordulhat, hogy 10-20 millióval egy közbeszerzésnél lejjebb tudjuk vinni az árat.  

Én a Bőhm Ferenc utca kivitelezését kivettem, ami 9.800 ezer Ft. Hogyha azt látják, hogy a 

maximális összeget egy feladat túli, tehát a 224-et kimerítettük feladatokkal és azon felül van 

egy olyan alcél, amit felvállalunk, lóg a levegőben, mert támogatáson felül van, azt le fogják 

húzni. Ez a beszélgetés nem erről győzött meg. belerakhatjuk az összeset.  

Azt kell vállalni a határozatban, hogy megcsinálni 2018 végéig és a 224 millió Ft-on felüli részt 

álljuk. Így lehet átcsoportosítani. Javasolom a határozatot kibővíteni, hogy kerüljön bele 

minden olyan, amiről esetleg kiderül, hogy olcsóbban tudjuk megcsinálni… ez azt jelenti, hogy 

olcsóbban tudjuk megcsinálni, hogy állami támogatásból több feladatot tudunk végrehajtani.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Elnézést, azt még elfelejtettem mondani, bár a pályázati 

kiírásban bent van, bár azt most nem csatoltuk, hogy kétszer lehet a támogatói okirat 

módosítását kérni.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem lesz itt szeptember 1-én támogatói okirat. Nem tudjuk, hogy 

mit fog tartalmazni. Az is idekerül a testület elé, amit lehet módosítani. Engem a beszélgetés 

meggyőzött, hogy a Bőhm Ferenc utcát tegyük bele. Ráadásul annak van jogerős létesítési 

engedélye. A többire beszereztük azokat a nyilatkozatokat, hogy nem engedélykötelesek.  

Minden összeállt, elég vastag iratcsomag, amit minimum két példányban, egy eredeti és egy 

másolati példányban kell beadni. Mindent eredetiben kell beadni. Összeállt az egész anyag, 

csak ez a képviselő-testületi határozat kell. Azért nem írtam bele összeget, mert ezt az összeget 

2018-ra nem lehet felvállalni. Nem tudni, hogy 2018-ban egy közbeszerzésnek mi lesz ára.  

A mai közbeszerzési bontás teljesen padlóra küldött, mert pályázott az a cég, aki az indikatív 

ajánlatot adta, ami 39 millió Ft. Nem tudom, hogy az ő pályázatának mennyi az összege, de 

messze alatta volt a pályázati összeg. Nem az övé a legjobb.   

 

Nagy Zsolt képviselő: Mi mennyire saccoltuk az ideit? 

 

Horváth Éva polgármester: 36 millió Ft-ot állítottunk be a költségvetésbe. 

 

Nagy Zsolt képviselő: 39 millió Ft az indikatív.  

 

Horváth Éva polgármester: 36 millió Ft volt a tervezői költségbecslés.  
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Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nagyon sok pályázat volt.  

 

Horváth Éva polgármester: 18-an regisztráltak, 12 pályázatot beadtak. Akiket meghívtunk, 

egy sem adta be.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az még a 18-on felül volt.  

 

Nagy Zsolt képviselő: És ezt még az idén megcsináljuk? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen. Messziről is kértek ki anyagot. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Jövő héten döntünk? 

 

Horváth Éva polgármester: Addigra nem tudjuk behozni. Majd rendkívüli ülésre behozzuk. 

Valószínű a következő héten lesz. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Mikor fogják elkezdeni? 

 

Horváth Éva polgármester: 1,5 hónapos munka.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Szeptember 8-ára biztos meg tudjuk csinálni, ha ott 

eredményt tud hirdetni a Képviselő-testület, akkor onnantól számítva van a 10 nap moratórium, 

ha nem támadják meg, a 11. naptól lehet szerződést kötni.  

 

Horváth Éva polgármester: Ezzel kapcsolatban, amit elmeséltünk, van-e kérdés? Mondom a 

határozati javaslat módosítást.  

Az 1. számú határozati javaslat arról szól, hogy vonjuk vissza azt, hogy mire adjuk be.  

A 2. számú határozati javaslat úgy változna, hogy az a.) pályázati alcél marad, a járdafelújítás. 

Bejönne egy olyan pont, hogy b.) pályázati alcél, Bőhm Ferenc utcai csapadékcsatorna építés, 

Malom árok teljes karbantartása. Az utóbbi összege 1 millió Ft. Jönne a c.) pályázati alcél, a 

temetőben 2 db urnafal telepítés és a 26 urnakeszon. Ezt sem tudjuk megkerülni, mert az összes 

keszon elkelt. Azért nem rendeltünk még, mert a testületnek el kell fogadnia a temető 

fejlesztést, hogy hova rakjuk le.  

Kértünk a leendő új 3. kapura ajánlatot. Ezt azért nem javasolom belerakni, mert lehet, hogy ez 

engedélyköteles, és az nincsen. Illetve a leendő új bejárathoz ivóvízbővítésre is kértünk 

árajánlatot. Ezt sem javasolom belerakni, mert viziközmű és valószínűleg rákérdeznének, hogy 

nem vízjogi engedélyköteles-e.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Akarunk egy 3. kaput? 

 

Horváth Éva polgármester: Egyáltalán nem tudom, hogy akarunk-e. Kértünk ajánlatot. 

Ajánlatunk van rá. A jövő évi költségvetésnél vitatkozunk rajta, hogy legyen, vagy ne legyen. 

A d.) alcélnál megmaradna az Közösségi Ház és a régi Polgármesteri Hivatal. Ezzel javasolom 

módosítani a határozati javaslatot.  

 

Farkas László képviselő: A járda I-es üteme miért nem került bele? 

 

Horváth Éva polgármester: Azért nem akarom belerakni, mert arra megvan a fedezetünk az 

idei költségvetésben. Nem tudom, hogy mivel rakjuk bele. A tervezői költségvetéssel, amikor 

már tudjuk, hogy 16 millió Ft-tal kevesebb lesz? Ez megint egy olyan dolog, hogy nem tudjuk, 
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hogyan bírálják el. Ez a nagyon kedves hölgy nem lesz a Bíráló Bizottságban benne. Amíg nem 

látom a támogatói okiratot, addig félek attól, hogy ez a feladat, meg ez a feladat túllépi a 224 

millió Ft-ot, ezt támogatjuk.   

 

Farkas László képviselő: Javasolom, hogy tegyük bele azt is. Módosítani lehet.  

 

Horváth Éva polgármester: Milyen összeggel? A tervezői költségvetéssel? Az eredeti 

árajánlatot nem tudjuk belerakni, mert az a közbeszerzési dokumentum része. Van tervező által 

aláírt költségvetés, van nyilatkozat rá. Félek az elbírálástól. 

 

Farkas László képviselő: 36 millió Ft-os tervezői költségvetéssel bele kell tenni.  

 

Horváth Éva polgármester: Ennek az összege közel 300 millió Ft.  

 

Farkas László képviselő: Én javasolom, hogy tegyük bele a járda I-et. Ha véletlenül úgy 

adódik, módosítani lehet bármikor. Semmi akadálya.  

 

Horváth Éva polgármester: Van egy javaslata a Lacinak, hogy a járda I-es ütemet tegyük bele 

a határozati javaslatba. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot, mely 

szerint a 2. számú határozati javaslatba az a.) pályázati alcélba kerüljön bele a Járdafelújítás 

I. ütem.  

 

Horváth Éva polgármester: Az a.) pályázati alcélban két feladat lesz.  

 

Farkas László képviselő: Ha ezzel együtt fogadják el, és ez most olcsóbb lesz, akkor még 

mindig van lehetőség rá, hogy a 16 millió Ft-ot át tudd csoportosítani.   

 

Horváth Éva polgármester: Nem az a baj. Az a baj, hogy a költségvetések túlzottak és lejjebb 

fog menni.   

 

Farkas László képviselő: Azért mondom, hogy marad tartalékban 16 millió Ft-od. Hivatalosan 

112 millió Ft jár nekünk. 

 

Horváth Éva polgármester: Nem, nem! 224 millió Ft.  

 

Farkas László képviselő: Elmondhatom? 112 millió Ft jár hivatalosan nekünk, de mivel ez 

pályázat, ezért létszámarányosan maximum kétszeresét igényelheti meg. Nem annyi jár, csak 

annyit lehet.  

 

Horváth Éva polgármester: 224 millió Ft jár, ezt államtitkár úr is kifejtette és meg is 

erősítette, amikor itt járt nálam. 224 millió Ft jár a településnek, mert tavaly nem vettük igénybe 

a nekünk járó 112 millió Ft-ot.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Szeretném mutatni, hogy a pályázat, ami nálad van Laci, az 

ebr-ből kinyomtatott mintapályázati adatlap, itt eleve ki van töltve a sor, hogy 224 millió Ft.  

 

Farkas László képviselő: Azt miért nem kaptuk meg? 
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Horváth Éva polgármester: Ezt megkaptátok szerintem a múltkori előterjesztéssel.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem tudom.  

 

Farkas László képviselő: Megint az van, hogy rengeteg információ vissza van tartva. 

 

Horváth Éva polgármester: Nincs.  

 

Farkas László képviselő: Akkor most nem mondtam volna ilyet! 

 

Horváth Éva polgármester: Le van írva egyértelműen a pályázati kiírás 5. pontjában. A 

pályázó által elnyert támogatás összege, az igényelhető támogatás együttes összege, tehát a 

tavalyi meg az idei együttes összege nem haladhatja meg ennek a 112 millió Ft-nak a dupláját. 

 

Farkas László képviselő: Nem ezt mondtam? 112 millió Ft jár, de pályázat, ezért 224 millió 

Ft-ot kaphatunk.  

 

Horváth Éva polgármester: Ennyi jár, mert tavaly nem vettük igénybe. Ezen most ne 

vesszünk össze, 224 millió Ft jár.  

Van egy ilyen huncutság a pályázati kiírásban, hogy visszautasítás nem csak akkor lehetséges, 

hogyha nem megfelelő a pályázat, hanem forráshiány esetén is. Bízzunk! 

További kérdés? Nincs.  

Aki az előterjesztett 1-es számú határozati javaslattal egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

331/2016.(VIII.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete visszavonja 

a 205/2016.(V.12.) számú határozatát. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki az ismertetett, módosított 2-es számú határozati javaslatot 

elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

332/2016.(VIII.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete pályázatot 

nyújt be az „Adósságkonszolidációban nem részesült települési 

önkormányzatok fejlesztési támogatására” kiírt pályázatra. 

Igényelt összeg 224 millió forint. 

Az önkormányzat a támogatást az alábbi elvégzendő feladatokra kéri: 

 

a.) pályázati alcél 
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- Járdafelújítás I. ütem      

- Járdafelújítás – koncepció szerinti II. ütem 

 

b.) pályázati alcél 

      - Böhm Ferenc utca csapadékvíz elvezetés 

      - Malomárok teljes karbantartása 

 

c.) pályázati alcél: Temető 

      - 26 db urnakeszon   

      - 2 db kolumbárium   

 

d.) pályázati alcél 

- Közösségi Ház felújítás, eszközbeszerzés (homlokzat és 

tetőszigetelés, homlokzati nyílászáró csere, fűtésfelújítás, HMKE 

létesítése) 

- régi polgármesteri hivatali épület felújítása (nyílászárócsere, belső 

felújítás, eszközbeszerzés) 

 

A Képviselő-testület a felsorolt feladatokat 2017-18-ban elvégezteti. Az 

előzetes tervezői költségbecslések alapján a bekerülési költség meghaladja 

az igényelt támogatás összegét. 

A 224 millió forint feletti bekerülési költséget a Képviselő-testület saját 

költségvetéséből biztosítja. 

 

Felkéri a polgármestert a pályázat beadására. 

 

Határidő: 2016. augusztus 31. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

17.25 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

 

K.m.f. 

   

 

 

 

 

              Horváth Éva                        Szabóné Czifra Melinda 

              polgármester                                               jegyző 


